
P R O T O K Ó Ł  NR XX/11 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 10
00

 do 14
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 28 grudnia 2011 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XX sesji i powitania radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla, 

Kierowników jednostek podległych oraz gości dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący 

Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2. Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych zaproponował  

 oraz wprowadzenie następujących projektów uchwał: 

 jako punkt 8 c) uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

 jaki punkt 8 d) uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobiegniew na lata 2011-2024.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 
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5. Wnioski i zapytania. 

6. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2012. 

 Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012.  

 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 Odczytanie opinii i wniosków komisji rady. 

 Dyskusja. 

 Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

7. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2024 

 odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 dyskusja nad wniesionym projektem, 

 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2012-2021. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Gminnego Systemu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Dobiegniew na 2012 rok.  

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew  

na 2012 rok.  

c) zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobiegniew na lata 2011-2024.  

9. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2012 rok. 

10. Przedłożenie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Dobiegniewie na 2012r. 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

12. Komunikaty. 

13. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XIX sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 
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 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa –  dnia 14 grudnia br. odbyła się sesja 

nadzwyczajna w sprawie budowy Ekologicznej Elektrociepłowni Parowej. oraz 

spotkałem się z Panią Małgorzatą Krasowską – Marczyk Dyrektor Polityki Społecznej 

Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie budowy Centrum Pomocy Społecznej  

w Dobiegniewie.  

 Dnia 15 grudnia br. odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej PUK „Komunalni” 

Dobiegniew. 

 Dnia 16 grudnia br. odbyło się spotkanie w sprawie Centrum Integracji Społecznej.  

 Dnia 20 grudnia br. byłem na spotkaniu świąteczno – noworocznym u Wojewody 

Lubuskiego.  

 Dnia 21 grudnia br. odbyło się spotkanie z Sołtysami. 

 Dnia 22 grudnia br. spotkałem się z Panem Romanem Sondejem Lubuskim Kuratorem 

Oświaty, z Panem Bohdanem Białym Komendantem Powiatowym Policji oraz odbyło 

się kierownictwo urzędu i jednostek organizacyjnych.  

 Dnia 27 grudnia br. spotkałem się z Panem Michałem Listkiewiczem, który 

poinformował nas, że powstaje Fundacja Kazimierza Górskiego więc będziemy 

rozmawiali żeby przejęła Dobiegniew Cup. 

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

Brak. 

 

Ad.6. Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012 odczytał Jacek Antropik 

Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Uchwałę Nr 750/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie: wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej na 2012 rok. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej odczytali opinie komisji. 

Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – Określa się łączną kwotę planowanych dochodów 

budżetu gminy w wysokości 22 914 278 zł, natomiast łączną kwotę planowanych 

wydatków budżetu gminy określa się w wysokości 22 186 147 zł. 

 Wydatki budżetu obejmują plan wydatków bieżących na łączną kwotę 19 706 696 zł, 

z czego na: 

1) wydatki bieżące jednostek budżetowych w kwocie łącznej – 14 394 609 zł, w tym: 
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a. wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane 8 878 019 zł, 

b. wydatki związane z realizacją zadań statutowych jednostek budżetowych – 5 516 590 zł,  

2) wydatki na dotacje, na zadania bieżące – 148 800 zł, 

3) wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych – 4 069 945 zł, 

4) wydatki na programy finansowane z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej, z niepodlegających zwrotowi środków pochodzących z pomocy udzielanej 

przez państwa członkowskie Europejskiego Porozumienia o Wolnym Handlu (EFTA) 

oraz z innych środków niepodlegających zwrotowi, pochodzących z zagranicy w łącznej 

kwocie 217 675 zł, 

5) wydatki na obsługę długu publicznego – 862 000 zł, 

6) wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji – 13 667 zł.  

 Wydatki budżetu obejmują plan wydatków majątkowych na łączną kwotę 2 479 451 zł, 

 Określa się planowaną nadwyżkę budżetu gminy w kwocie 728 131 zł, która przeznaczona 

zostanie na spłatę zaciągniętych pożyczek i kredytów długoterminowych oraz udzielenie 

pożyczek w kwocie 62 563 zł.  

 Określa się przychody budżetu w łącznej kwocie 37 437 zł, z tego: 

1) przychody ze spłaty udzielonych pożyczek ze środków publicznych w kwocie 37 437 zł.  

 Określa się rozchody budżetu w łącznej kwocie 765 568 zł, z tego: 

 1) udzielone pożyczki i kredyty – 100 000 zł   

 2) na spłatę zaciągniętych kredytów i pożyczek – 665 568 zł, 

 Jolanta Pawlak radna – sprawa dotyczy kwestii formalnej. Opinia RIO dotyczy 

wcześniejszego budżetu przed poprawkami? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – tak, w poprawionym budżecie uwzględnione zostały 

dwie drogi oraz środki na remont świetlicy w Lubiewku (50.000zł). Skutkami tej decyzji 

są zmiany związane z kwotą łączną wydatków w §2, wydatki bieżące się nie zmieniają 

tylko majątkowe oraz po dochodach zdejmujemy 400.000zł. W §3 ust.1 dodajemy 

62.563zł zgodnie z zaleceniami RIO. W §4 ust.2 dajemy upoważnienie dla Burmistrza  

do zaciągania zobowiązań krótkoterminowych, w §5 ustalamy rezerwę ogólną w kwocie 

150.000zł. Konsekwencją zmian, o których tutaj mówimy są zmiany załączników.  

 

 Marek Kowalczyk radny – przy zmianie budżetu ulegnie również zmianie załącznik nr 3 

uchwały budżetowej. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – słuszna uwaga zaraz będzie dostarczony załącznik nr 3.  
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 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – budżet 2012 nie tylko  

w samorządzie dobiegniewskim, ale też innych samorządach nie będzie łatwy,  

ponieważ środki unijne pomału się kończą i jako długoletni radny myślę, że ten budżet 

jest budżetem przełomowym. Zdajemy sobie sprawę, że trzeba będzie „zacisnąć pasa”  

w wydatkowaniu środków budżetowych. 

 Leszek Waloch Burmistrz – słusznie Pan Przewodniczący zauważył o inwestycjach,  

które zrealizowane zostały w 2011 roku, natomiast w 2012 roku mamy zaplanowane  

na inwestycje 2.500.000zł. Przyszły rok może zaskoczyć nas decyzjami zewnętrznymi. 

Gminy takie jak np. Kłodawa, Bogdaniec nie słyszeliśmy o dużych inwestycjach a ich 

zadłużenie jest na podobnym poziomie jak nasze.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XX/100/11 oraz stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Ad.7. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

na lata 2012-2024 odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Uchwałę Nr 751/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 12 grudnia 2011 roku w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2012-2024. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XX/101/11 oraz stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Gminnego Systemu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla Gminy Dobiegniew na 2012 rok. 

 Jolanta Pawlak radna – dlaczego kontynuacja świetlic profilaktycznych jest zaplanowana 

tylko na 9 miesięcy? 

 Galina Zygadło podinspektor – funkcjonowanie świetlic profilaktycznych zapewnione jest 

na 9 miesięcy, ponieważ w okresie wakacyjnym świetlice nie funkcjonują.  

 Sylwia Łaźniewska radna – czy w świetlicy w Rolewicach będzie działała świetlica 

profilaktyczna? 

 Galina Zygadło podinspektor – w tej chwili nie ma chętnej osoby do prowadzenia 

świetlicy profilaktycznej.  

 Jolanta Pawlak radna – może Pani, która prowadziła świetlicę w Osieku chciałaby 

poprowadzić w Rolewicach? 

 Galina Zygadło podinspektor – porozmawiam z tą Panią, jeżeli wyrazi chęć to świetlica  

w Rolewicach będzie funkcjonowała. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XX/102/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew 

na 2012 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XX/103/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

c) zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XX/104/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2024.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XX/105/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Przewodniczący Rady zapoznał z planem pracy Rady Miejskiej na 2012 rok  

(plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada plan pracy Rady Miejskiej zatwierdziła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, 

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.10. Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedłożyli plany pracy komisji  

na 2012 rok. Plany pracy stanowiące załącznik do niniejszego protokołu zostały przyjęte 

przez Radę Miejską bez zastrzeżeń. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Brak.  

 

Ad.12. Komunikaty.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – podziękował wszystkim 

instytucjom za życzenia Świąteczne, które wpłynęły do Rady Miejskiej. 

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XX nadzwyczajnej sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                         w Dobiegniewie 

                                                                                          /-/ Tomasz Karpiński 
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